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Protokoll fiirt vid årsmöte med SPFAros i Syrianska kulturcentret, Västerås
torsdagen den 15 februari 2024.

Vid årsmötet fanns ftiredragningslista, verksamhetsberättelse med resultat- och balansrapport ftir
2023 samtvalberedningens ftirslag till styrelse ftir 2024nllgänglig ftir de närvarande medlemmama.

Närvarande 120 deltagare.

Från distriktet: Jovanka Olofsson.

Från SPF Tomas: Marlene Jansson

Ordftirande Björn Ulvemark hälsade alla välkomna och pålyste parentation ftir de wder 2023
bortgångna medlemmar samt inbjöd till en tyst minut.

Monica Johansson läste upp några väl valda ord ur "Tiggarn från Luossa" av DanAndersson varefter
violinisten Harry Lr:ndström spelade "Koppången" av Per-Erik Moraeus.

§ I Mötets öppnande.
Ordforande Björn Ulvemark hälsade åter alla välkomna och ftirklarade årsmötet for öppnat.

§ 2 Val av mötesordfiirande.
Till mötesordfilrande valdes Torsten Källberg.

§ 3 Val av mötessekreterare
Till sekreterare ftir mötet valdes Lars Berglöf

§ 4 Val avjusterare
Att justera årsmötets protokoll valdes Irja Sandberg och Margareta Ohman.

§ 5 Frågan om mötet är behörigen utlyst.
Årsmötet fann att det var stadgeenligt utlyst.

§ 6 Godkännande av liiredragningslistan fiir mötet.
Föreslagen ftiredragningslista godkiindes.

§ 7 Verksamhetsberättelse fiir är 2023
Mötesordftiranden ft)redrog berättelsen i rubrikform. Revisionsrapporten samt slutorden
upplästes.

Årsmötet beslutade att med godkiinnande lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

§ 8 Revisorernas berättelse.
Revisor Fredric Sandberg läste revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrker att årsmötet beviljar
styrelsen ansvarsfrihet ftir det gångna året.

§ 9 Fastställande av resultat- och balansräkning for är 2023
Årsmötet beslutade att fastställa resultat- och balansråikning.

§ 10 Beslut om ansvarsfrihet fiir styrelsen.
Årsmötet beslöt att lämna styrelsen ansvarsfrihet ftir verksamheten2023.
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§ 11 Fastställande av årsavgift for 2025.
Förslaget att höja till230 kr/år beslutades av årsmötet.

§ 12 Fastställande av budget frr2024.
Den presenterade budgeten 2024 fastställdes av årsmötet.

§ 13 Ersättningar till styrelsens ledamöter oeh revisorer,
Det faststiilldes att inga arvoden utgår utan dessa tar ut ersättning lor sina kostnader.

§ 14 FaststäIlande av antalet styrelseledamötero dvs styrelseordfiirande och sju ledamöter.
Årsmötet beslöt att styrelsen skall bestå av styrelseordforande och sju ledamöter.

§ 15 Yal av ledamöter.

TilI styrelseordfiirande ftir eft år valdes.
Björn Ulvemark.

Till styrelseledamöter fiir två år valdes.
Vieno Nilsson, nyval
Stig Sjögren, omval.

Kvarstående styrelseledam öter.
Bjame Runnström
Jack Hallberg
Kerstin Paulsen

Elisabeth Fredberg.

Till revisorer fiir ett år valdes
BengtAndersson, nyval
Fredric Sandberg, omval.

Till revisorssuppleant valdes
Carl-Åke Claesson, omval.

Ombud till distriktet årsstämma valdes i flirsta hand.
Hela styrelsen.

Val av tre ledamöter till valberedningen.
Förslaget att samtliga i styrelsen skall ingå i valberedningen biftills av årsmötet.

§ 16 Av fiirbund, distrikt eller medlemmar väckta frågor.
Jovanka Olofsson fran distriktet informerade bla om:
- "Digitala pensionärer", medel från allmänna arvsfonden tas i anspråk ftir detta iindamål
-Antalet medlemmar ökar i Sverige, även i distriktet.
- Nytt medlemsregister kommer troligen att infiiras under året, det skulle redan vara i drift.
-Hemtjtinstindex
- Beträffande utbildningar, fler deltagare önskas, inte bara styrelseledamöter.

Fredric Sandberg undrade över det stora kapitalet (605.400:-) som finns på kapitalkontot.
Onödigt stort ansåg han. Styrelseordftirande Björn Ulvemark svarade att styrelsen tar upp detta
till behandling snarast.

§ 17 Avslutning
Mötesordftiranden Torsten Källberg tackade ftir intresset och ftirklarade mötet avslutat.
Torsten Källberg och Lars Berglöf avtackades med blommor efter avslutat uppdrag. t. ,,!.K.
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§ 18 Övriga ärenden.
De avgående ledamöterna Monica Johansson, Marianne Sviird och Bengt GAndersson avtackades

med blommor och presentkort. Avgående revisom Leif Johansson avtackades också med blommor
och presentkort. Violinisten erhöllen blornuppsättning ftir siu framträdande.

Det fiirrättades också lottdragning på inträdesbiljetten diir en chokladask utdelades till en lycklig
vinnare. Diirefter serverades smörgastårta med kaffe.

Yid protokollet, Västerå s 2024-02-1 5

Lars
Mötessekreterare
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Margareta Ötrman
Justerare

Torsten Kåillberg
Mötesordftirande
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